
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-02 

Datum: 21. 01. 2019 

 

Z A P I S N I K 

 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v ponedeljek, 21. 1. 2019, 

z začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Drago BRAČKO, Nikolaj BRUS, Andrej DIVJAK, Alja DOMJAN, Dominika 

FRAS, Miran GOMBOC, Amadeja HORVAT, Miran JELEN, Elvira KLEMENČIČ, Janez 

KONRAD, Roman LELJAK, Emil ŠMID, Jožef TOPLAK in Toni ŽITEK 

 

ODSOTNI: Vladimir RANTAŠA 

 

OSTALI PRISOTNI: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Mojca MAROVIČ, Jasna DIVJAK, Davorin Zamuda 

in Zdenka ŠTEFANEC vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As,    

 

 

AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 1. REDNE (KONSTITUTIVNE) SEJE OBČINSKEGA 

SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  04/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 1. redne (KONSTITUTIVNE ) 

seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je bila 21.12.2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 
 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 2. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal umak točke AD 10 Predlog sklepa o potrditvi Elaborata o 

oskrbi s pitno vodo. Predmetno točko je umaknil zaradi ne prejema  gradiva za 

obravnavo navedene točke.  

 

G. DEJAN BERIČ je predlagal   



umik točk AD 7 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih 

gospodarskih javnih službah v Občini Radenci, 1. obravnava in AD 8 Predlog Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o režijskem obratu v Občini Radenci, 1. obravnava, 

dnevnega reda. Ker bosta predmetni točki dnevnega reda imeli za proračun finančne 

posledice, je bil mnenja, da bi jih pred sprejemom morala obravnavati tudi stalna 

delovna telesa občinskega sveta.  

 

G. JANEZ KONRAD je povedal,  

da z umikom točk, ki jih je predlagal g. Berić, ni mišljeno zaviranja začrtanega dela, 

vendar svetniki niso za hiter sprejem, saj enostavno niso imeli časa za temeljit pregled 

zgoraj navedenih točk. 

 

Ga. Alja DOMJAN je podala svojo obrazložitev glasu.     

 

Ker ni bilo več predlogov za spremembo dnevnega reda, je dal predsedujoči na 

glasovanje  predlog g. Berića  o umiku AD 7 točke dnevnega reda. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA umik točke  AD 7 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih 

gospodarskih javnih službah v Občini Radenci, 1. obravnava, so glasovali 4 člani sveta. 

PROTI umiku 9 članov sveta (2 nista glasovala) , od prisotnih 15 svetnikov. 

 

Predlog umika ni bil sprejet. 

  

Predsedujoči dal na glasovanje tudi umik točke AD 8 Predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o režijskem obratu v Občini Radenci, 1. obravnava. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA umik točke  AD 8  so glasovali 4 člani sveta, PROTI umiku je glasovalo 10 članov 

sveta, od prisotnih 15 svetnikov (1 član ni glasoval). 

 

Predlog umika ni  bil  sprejet. 

 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlagan 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Predlog sklepa o imenovanje nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Radenci  

5. Predlog sklepa o imenovanje članov Nadzornega odbora  

6. Predlog sklepa o imenovanju stalnih delovnih teles občinskega sveta:  

a. Statutarno pravna komisija 

b. Odbor za turizem šport 

c. Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve 

d. Odbor za kmetijstvo 

e. Odbor za družbene dejavnosti 

f. Odbor za gospodarstvo,obrt in podjetništvo 

g. Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih 

službah v Občini Radenci, 1. obravnava 

8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o režijskem obratu v Občini 

Radenci, 1. obravnava  



9. Predlog sklepa o potrditvi Programa ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami za leto 

2019  

10. Predlog sklepa o potrditvi Elaborata o oskrbi s pitno vodo  

11. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI  sta glasovala 2 člana sveta 

 

Seji se je ob 17.04 ure priključil g. Vladimir Rantaša. 

 

 

 

AD 2 INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama : 

 

 povedal je, da je bil objavljen javni razpis za direktorja občinske uprave. Na podlagi 

prijave je bil izbran g. Tomaž PLIBERŠEK iz Ptuja. 

 

 Navedel je, da je bilo danes na mizo svetnikom dostavljen predlog Revizijskega 

poročila, ki bo končano do konca tedna. Revizijsko poročilo je vezano na vse 

ugotovljene stvari  in glede na pridobivanje evropskih in kohezijskih sredstev. 

Povedal je tudi, da bo občina ustanovila režijski obrat, saj je to po njegovem mnenju 

boljše, da režijski obrat upravlja z javnimi službami, kot privatno podjetje. Navedel 

je, da se je vzgledoval po sosednjih občinah, ki že to počnejo, posledično pa je tudi v 

teh občinah cena vode nižja kot v ostalih občinah. Režijski obrat Občine Radenci bo 

pričel z delovanjem s 1.3. 2019, in tako bo pričel tudi obračunavati vodo.   

 

 Povedal je tudi, da je čistilna naprava (v nadaljevanju ČN) v stanju takšnem kot je. 

Za njo imamo veljavno gradbeno dovoljenje, nimamo pa sredstev za izgradnjo nove, 

za kar pa potrebujemo cca 8 mio €. V kohezijski politiki smo uvrščeni v skupino B, 

saj v prejšnjih mandatih ni bilo interesa, da bi zgradi novo ČN. Sedaj obstajajo 

možnosti, da iz liste B preidemo na listo A, in tako pridobimo cca 5,2 mio sredstev, s 

katerimi izgradimo ČN in tako dokončno rešimo problem ČN.  

 

 Navedel je še, da se s sosednjimi župani dogovarja, kako  rešiti problem tožbe v 

zadevi sistema C. Nekateri župani so že stopili nazaj in upa, da se bodo tako 

dogovoril in preklicali tožbo. Povedal je tudi, da je bil pred leti podpisan dogovor o 

enotni ceni vode, katero je potrebno imeti 5 let. Rok poteče za 2 leti.  

 

 Navedel je tudi, da je občinska uprava pričela pripravljati gradivo za prevzem 

kapelske kleti, ki se bo prodajala na javni dražbi, za 400 tisoč €, z vsemi 

pripadajočimi zemljišči. Pri tej prodaji občina uveljavlja predkupno pravico. S 

stečajnim upraviteljem se predsedujoči dogovarja  o preklical 6 licitacije in 

posledično direktni prodaji. Občina bi za direkten nakup predmetne nepremičnine 

ponudila 300 tisoč €. Iz predmetne nepremičnine bi lahko izgradili: kletni prostore bi 

spremenili v muzej črnega traminca, v katerem bi obujali  spomine na traminec, 

prostore zgoraj bi pa spremenili v radenski kulturni dom z restavracijo.  

 

 Povedal je tudi, da je bil skupaj z občinsko upravo v Krškem na pregledu  projektne 

dokumentacije za izgradnjo  telovadnico na Kapeli. Na samem sestanku je bilo 

podanih  nekaj pripomb. Projekt bo v okviru finančnih sredstev, ki  so bila  potrjena v 

prejšnjem mandatu občinskega sveta. 

 



 Navedel je še, da se pripravlja začetek priprav  združitve OŠ Kapela in Vrtca Kapela v 

eno enoto, prav tako pa tudi OŠ Kajetana Koviča in Vrtca Radenci. S to združitvijo bo 

občina veliko privarčevala, prav tako pa bomo imeli enega ravnatelja manj. 

 

 Prav tako je povedal, da bo v prihodnje predlagal ukinitev ZTIŠ-a, vse zaposlene bo 

prevzel režijski obrat, vsekakor bo en direktor manj.  

 

 Povedal je tudi, da 4. maja 2019 pride v občino družina Šarič. Na ta dan se bo v 

občinsko avlo položilo spominsko obeležje. Prav tako pa se bodo pričeli razgovori o 

denacionalizaciji. 

 

 Povedal je tudi, da bo 21. marca organizirana posebna proslava, na kateri se bo  

gospodoma Avseniku in Nipiču postavila spominska plošča, v počastitev pesmi, ki sta 

jo napisala za Radence, tj. pesem »V Radence pot me pelje«. 

 

 Povedal je še, da je  ustanovil projektno skupino za pridobivanje evropskih sredstev 

in projektov na zalogo, ki jo vodi ga. Mojca Marovič. V tej skupini bodo: ga. Mojca 

Marovič, kot vodja, nova poslovna sekretarka, ki bo 4 ure delala tajniška dela, 4 ure 

pa v projektni skupini, ter dva zunanja sodelavca, ki bosta za občino delala 

pogodbeno. Načrtovano je  6 mesečno izobraževanje na realnih projektih, tako da 

bodo kasneje lahko sami delali na projektih. 

 

 Povedal je še, da bo na občinski upravi naredil nekaj prerazporeditev in sicer g. 

Janez bo začasno opravljal dela, ki jih je opravljala ga. Toplak, kajti sedaj je na 

bolniškem dopustu, kasneje pa nastopi s porodniškim staležem. Prav taka bo 

prerazporedil ga. Zdenko, ki trenutno opravlja dela poslovne sekretarke, na delovno 

mesto, ki ga je opravljal g. Ivanuša, tj. dela za krajevne skupnosti.  

 

 

 

AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Vprašanje in pobude so zastavili: 

 

G. NIKOLAJ BRUS je povedal, da je (citirano) 

 

»Na predzadnji seji OS Radenci v letu 2018, prav tako tudi na zadnji seji sem postavil 

zahtevo za ureditev stanja na področju zbiranja komunalnih odpadkov v 

večstanovanjskih zgradbah v občini Radenci. 

 

Stanovalci le teh smo bili namreč s sprejetjem – Programa ravnanja z ločeno zbranimi 

frakcijami na območju občine Radenci za leto 2018 v neenakopravnem položaju napram 

vsem občanom. 

Sprejet je bil program, kjer je veljalo da je v individualni hiši določeno:  

-2 ali več oseb v gospodinjstvu 120 L(kar je lahko tudi cca 8 oseb) ipd 

-V spodnji obrazložitvi pa eksplicitno zapisano: 

V večstanovanjskih zgradbah pa 60 L na osebo, kar pomeni za zgradbo z 20 

stanovalci 1200 L kontejner. 

Na osnovi tega smo z prvim novim obračunom, meseca junija 2018 plačali občutno višjo 

položnico kot v maju:2 osebi-4.18 evra  

-junij po nove11.55.julij:11.31,avgust:11.67,september:14.85, Oktober:16.74 

 

Po moji zahtevi po spremembi na OS pa  za november:9.71 in december:10.19. 

V Programu ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami za leto 2019,je zadeva v tej alineji 

spremenjena in izenačena z ostalimi uporabniki. 

Končno vprašanje za koncesionarja Saubermacher Slovenija d.o.o. M.Sobota je: 



Kam so šla in kje so finančna sredstva plačil za omenjenih 5.mesecev za cca 800  oseb, 

ki živijo v večstanovanjskih zgradbah in jim je bila zaračunana enormno višja postavka 

na osnovi napačno sprejetega pravilnika na OS. Kontejnerji za MKO pa so bili v glavnem 

napol prazni.  

 

2.Vprašanje: 

 

Kdaj bo izvedena menjava kontejnerjev za MKO, ki nimajo mesta v že zgrajenih 

smetarnikih, seveda ne na račun uporabnikov. Hkrati pa pričakujem, da se dokončno 

uredi seznam stanovalcev(število) v posameznih zgradbah, saj je od tega odvisna višina 

položnice za slehernega občana. 

 

1. Pobuda 

Od občinske uprave pričakujem, da se dokončno uredijo zbiralniki KO v sodelovanju in 

dogovoru z upravljalci zgradb, etažnimi lastniki in podjetjem Saubermacher MS. 

 

 

2. Pobuda oz. predlog 

Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo Gornja Radgona in Lenart sta bili v 

lanskem letu pobudnik za postavitev Spominskih obeležij v spomin na dogodke iz 

Osamosvojitvene vojne 1991,ki so se odvijali na območju današnje občine Radenci. Obe 

združenji sta tudi z veliko pomočjo občine Radenci prispevale finančna sredstva za 

ureditev prostora z dvema tetraedroma( HRANILI OROŽJE in OBRANILI DOMOVINO),ki 

krasita ta spominski prostor, ki smo jih svečano odkrili v lanskem letu ob 17.spominskem 

pohodu ob meji. V aktivnostih je sodelovalo tudi PVD Sever za Pomurje. Vsi trije 

navedeni so sodelovali v obrambi proti agresorju JA na tem prostoru. 

V letošnjem letu imamo v načrtu postaviti informativno tablo, ki bo imela sporočilni 

namen, obvestiti obiskovalce in sprehajalce, še posebej mlade na dogodke iz vojne 1991. 

Vsi ključni dogodki na prostoru današnje občine Radenci bodo kronološko zapisani na info 

tabli, ki je že v izdelavi. Tabla bo imela tudi :Grb občine Radenci, logotip Zveze veteranov 

vojne za Slovenijo in Policijskega veteranskega društva Sever. 

Z navedenim imajo Radenci v slovenski osamosvojitveni vojni posebno mesto. 

Zdraviliško naselje in kraji okrog njega ter ljudje in vojaki so bili v tistih prelomnih 

trenutkih zelo izpostavljeni. 

Otvoritev le te načrtujemo ob 18. Spominskem pohodu ob meji, ki bo že tradicionalno 

03.julija 2019 s svečanostjo odprtja parka  v Radencih in pohodom proti Gornji Radgoni. 

V ta namen predlagamo Občinskemu svetu, da se prostor poimenuje: 

SPOMINSKI PARK OSAMOSVOJITVENE VOJNE 1991.« 

 

 

GA. DOMINIKA FRAS je predlagala,  

da se pri pripravi proračuna za leto 2019 in 2020 (v primeru priprave dvoletnega 

proračuna) vključijo sredstva za sofinanciranje kopalnih kart za občane občine Radenci. 

 

Prav tako jo je zanimalo, kdaj občani lahko pričakujejo odločbe za odmero NUSZ 

(nadomestila o uporabo stavbnega zemljišča) za leto 2018 in kdaj za leto 2019. 

Predlagala je tudi, da se naj upošteva daljši časovni zamik med izdajo ene in drug 

odločbe, zaradi preobremenitve občanov. 

 

 

G. MIRAN JELEN je predlagal, da 

si vsi člani občinskega sveta usposobijo (oz. uredijo) e- pošto, zaradi hitrejše 

komunikacije in pošiljanja raznoraznih informacij. 

 

Povedal je tudi, da bi bilo potrebno urediti pogorišče prekmurskega doma, vsaj do 

maratona. To naj ne bi bil občinski strošek, zato se je potrebno dogovoriti  Savo d.d. in 

zadevo urediti. 



 

Predlagal je tudi, da se prireditev za otroke, ki se odvija vsako leto med počitnicami na 

igrišču, zaradi motečnosti prebivalcev, ki živijo ob tem igrišču, naj preseli v parku ali kam 

drugam. Nekaj idej je, bodo pa pripravljene do naslednje seje. 

 

 

AD 4 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA  

         OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI  

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI je podala obrazložitev. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  05/2018  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje mandat članu Občinskega sveta Občine 

Radenci,  izvoljenemu na lokalnih volitvah dne, 18.11.2018 in sicer:  Dušanu 

DOMANJKO, rojen dne 28. 8. 1969, stanujoč Kapelski Vrh 31, 9252 Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Po potrditvi mandata se je ob 17.46 uri delu občinskega sveta priključil g. Dušan 

Domanjko. 

 

 

AD 5 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJE ČLANOV NADZORNEGA ODBORA  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  06/2018  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju članov 

NADZORNEGA ODBOR OBČINE RADENCI v sestavi: 

 

1. Gorazd Rudolf Kovačič  

2. Vida Kovačič 

3. Silvija Gider Zamuda 

4. Igor Prelog  

5. Vitomir Lazar 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU STALNIH DELOVNIH TELES   



        OBČINSKEGA SVETA:  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ga. Amadeja HORVAT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanje (v nadaljevanju KMVVI) je podala uvodno obrazložitev in povedala, da je 

KMVVI na 2. redni seji prejela predloge za imenovanja članov v stalna delovna telesa na 

podlagi podanih in pravočasno prispelih kandidatur.  

 

A) PREDLOG IMENOVANJA STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 07/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju članov 

STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE v sestavi: 

 

1. Janez Konrad 

2. Dušan Domanjko 

3. Toni Žitek 

4. Dušica Berič 

5. Jožef Kager 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 
B)  PREDLOG IMENOVANJA ODBOR ZA ŠPORT IN TURIZEM 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 08/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju  članov ODBORA ZA 

ŠPORT IN TURIZEM  v sestavi: 

 

1.   Miran Gomboc 

2.   Toni Žitek 

3.   Dejan Berić 

4.   Izidor Klemenčič 

5.   Luka Ajlec 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 



ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
 

C)  PREDLOG IMENOVANJA ODBOR ZA PRORAČUN, FINANCE IN PREMOŽENJSKE 

ZADEVE 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA št. 09/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju članov ODBORA ZA 

PRORAČUN, FINANCE IN PREMOŽENJSKE ZADEVE v sestavi: 

 

1.   Dominika Fras 

2.   Miran Jelen 

3.   Toni Žitek 

4.   Tadej Pintarič 

5.   Nina Fekonja Trstenjak 
 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
 

D)  PREDLOG IMENOVANJA ODBOR ZA KMETIJSTVO 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 10/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju članov ODBORA ZA 

KMETIJSTVO v sestavi: 

 

1. Drago Bračko  

2. Andrej Divjak 

3. Jožef Toplak 

4. Ivan Mihael Klobasa 

5. Dušan Trajbarič 
 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 



 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

E)  PREDLOG IMENOVANJA ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI. 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA je predlagal, da se v predmetni odbor imenuje tudi g. DARJANA 

MEGLIČ. 

  

Razpravljal je še g. Miran Jelen. 

 

Ker je predmetni odbor imel v predlogu več članov, kot to predpisuje Statut je bilo 

potrebo izvesti glasovanje o posameznem članu obora, ki so bili predlagani s strani 

javnosti. 

 

Predsedujoči je izvedel glasovanje  o : 

 

 ga. Sari KAGER, ki je prejela 11 glasov ZA in 5 PROTI, od prisotnih 16 članov 

občinskega sveta. 

 

 Ga. nadi ŽITEK, ki je prejela 9 glasov ZA in 7 PROTI, od prisotnih 16 članov 

občinskega sveta. 

 

 G. Darjanu MEGLIČ, ki je prejel 13 glasov ZA in 3 PROTI, od prisotnih 16 članov 

občinskega sveta. 
 

Po izvedbi glasovanja o posameznem članu je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA št. 11/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju članov ODBORA ZA 

DRUŽBENE DEJAVNOSTI v sestavi: 

 

1. Elvira Klemenčič  

2. Emil Šmid 

3. Nikolaj Brus 

4. Sara Kager 

5.       Darjan MEGLIČ 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
 

F) PREDLOG IMENOVANJA ODBOR ZA GOSPODARSTVO, OBRT IN PODJETNIŠTVO 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  



Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/2018 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju članov ODBORA ZA 

GOSPODARSTVO, OBRT IN PODJETNIŠTVO v sestavi: 

 

1.   Alja Domjan 

2.   Vladimir Rantaša 

3.   Miran Jelen 

4.   Mitja Škerget 

5.   Aleš Škrlec 
 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
 

G)  PREDLOG IMENOVANJA ODBOR ZA VARSTVO OKOLJA, UREJANJE PROSTORA 

IN GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA št.  13/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog sklepa o imenovanju članov ODBORA ZA 

VARSTVO OKOLJA, UREJANJE PROSTORA IN GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE v 

sestavi: 

 

1. Nikolaj Brus 

2. Dušan Domanjko 

3. Elvira Klemenčič 

4. Marjan Šalamun 

5. Mitja Škerget 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

LOKALNIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI RADENCI, 1. 

OBRAVNAVA 

 



Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 
PREDLOG SKLEPA št. 14/2018 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Radenci, v 1. obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 8 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

REŽIJSKEM OBRATU V OBČINI RADENCI, 1. OBRAVNAVA  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak.  

Razpravljala sta ga. Dominika FRAS in g. Nikolaj BRUS.  

Po razpravi  je dal predsedujoči na glasovanje 

 
PREDLOG SKLEPA št. 15/2018 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o režijskem obratu v Občini Radenci, v 1. obravnavi. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI PROGRAMA RAVNANJA Z LOČENO 

ZBRANIMI FRAKCIJAMI ZA LETO 2019 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Boštjan BERLAK, predstavnik podjetja SAUBERMACHER 

Slovenija d.o.o. , Murska Sobota. 

Razpravljal je g. Nikolaj BRUS. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 16/20018 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Program ravnanja z ločeno zbranimi 

frakcijami na območju Občine Radenci v letu 2019. 



Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

  

 

AD 10 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Predsedujoči je podal odgovore na zastavljena vprašanje in povedal, 

 

- da bo izvajalca GJS obvestil o  pobudi, ki jo je podal g. Brus. 

 

Povedal je tudi, da se strinja s pobudo g. Jelena, da si svetniki namestijo maile, prav 

tako pa je svetnike obvestil, da lahko dobijo za nemoteno delo v občinskem svetu 

računalnike, ki so jih uporabljali člani prejšnjega mandata. 

 

Povedal je tudi, da je občina dobila račun za gašenje prekmurskega doma, poskušal pa 

se bo tudi o tej problematiki pogovoriti z lastnikom tj. Savo d.d.. 

 

Prav tako se bo poskušal dogovoriti z vodstvo Save d.d. o ureditvi prireditvenega 

prostora. 

 

Povedal je še, da se je  g. Polaničem pogovarjal o rušitvi stare mesnice v Radencih. Le ta 

mu je povedal, da bo na to mesto postavili oz. zgradil stanovanjsko stavbo za cca 8 

stanovanj, ki bodo subvencionirana. 

 

Ga. Mojca MAROVIČ je podala odgovor ga. Fras, v zvezi z izdajo odločb za NUSZ za leto 

2018 in 2019, ter povedala, da bodo odločbe za odmero NUSZ za leto 2018 izdane v 

najkrajšem možnem času,  za 2019 pa jih moramo pripraviti do meseca junija. Strinjala 

pa se je, da se upošteval podaljšanje roka plačila za leto 2019.  

 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob  18.35 uri. 

 

 

Zapis pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 

 
 

 


